
                                           

Portefeuillehouder: G. Gabriels
F. van Eersel

Akkoord: Afdeling: OCSW

Opsteller reactie: C. van der Kraan
Afgestemd met:

Programma: 4

Nummer Motie of 
amendement:

IV.A.3

Partij: D66

Motie/amendement
Wijzigt de begroting als volgt:
1. Voegt toe prioriteit nr. 17.a voor 2018, “Onderzoek naar een topsport- en evenementenhal
in Weert” voor een bedrag van € 15.000,= ten laste van incidentele middelen (algemene
reserve).
2. Als toelichting bij prioriteit 17.a wordt opgenomen: “Dit onderzoek wordt betrokken bij het
aangekondigde onderzoek naar de toekomstige invulling van sportpark Boshoven (prioriteit
17).”

Reactie portefeuillehouder in de raad
O Overbodig
X Ontraden
O Overnemen

Antwoord:
Wij hebben duidelijke redenen voor het weigeren van de subsidie voor dit onderzoek (TILS 1337). 
1. De aanvraag past niet binnen het gemeentelijke beleid. 

De conclusie in de nota binnensportbeleid (vastgesteld door de raad in december 2014) dat de 
realisatie van een aparte topsporthal financieel niet haalbaar is, is in onze ogen nog steeds correct. 
Handhaving van de activiteiten in de gemeentelijke accommodaties leidt niet tot onevenredig hoge 
kosten voor gemeente én voor de topsportorganisaties. Dit achten wij van belang aangezien in 
Nederland géén cultuur heerst waarin bedrijven en andere organisaties veel geld investeren in de 
topzaalsport. Financiering van de activiteiten blijft moeilijk.

2. Regievoering door gemeente
Door de aanvrager(s) is (bij de toelichting van de plannen in februari) aangegeven dat de gemeente 
een belangrijke partij is wat betreft de financiering. Breedtesport en onderwijsgebruik dienen mede 
kostendragers te zijn. Hierdoor is er (direct of indirect) sprake van een gemeentelijke voorziening die 
langdurig in stand dient te blijven. Wij zijn van mening dat de gemeente bij enig onderzoek hiernaar 
zelf de regie dient te voeren.     

3. Wens kan worden betrokken bij vervolg binnensportbeleid 
Wij starten in 2018 met het uitwerken van het vervolg van het binnensportbeleid. Hierin dient een 
keuze te worden gemaakt over de toekomst van sporthal Boshoven, de huidige accommodatie van het 
topbasketbal. Renovatie of vervangende nieuwbouw is aan de orde. De wensen van het topbasketbal 
kunnen hierbij worden betrokken. Ook kan hierbij de relatie worden gelegd met de ontwikkeling van 
andere sportverenigingen, de Open Club Boshoven en de verdere ontwikkeling van Sportzone Weert. 

Wij zijn het met u eens dat topsport- en talentontwikkeling zaalruimte vereist. Wel geldt dat het 
voortbestaan van deze activiteiten op lange termijn altijd onzeker is. Topsportorganisaties dienen hun 
financiering rond te krijgen en het voortbestaan van de RTC’s hangt mede samen met bondsbeleid en 
provinciaal beleid. Dit beleid is aan verandering onderhevig. De basketbal en volleybalbond hebben 
recent gekozen voor halvering van het aantal RTC’s. De RTC’s in Weert zijn uiteindelijk gehandhaafd, 
maar dit had ook de andere kant op kunnen vallen. 


